
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 13/01/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Καταγγελίες ασθενών με “Κυστική Ίνωση”»

Κύριε Υπουργέ,

Ως γνωστόν, η «Κυστική Ίνωση» είναι γενετική νόσος που προκαλεί συστηματικές
αναπνευστικές  λοιμώξεις  και  σταδιακά,  περιορίζει  την  αναπνευστική  ικανότητα.
Στους πνεύμονες,  η  βλέννα φράσσει  τους αεραγωγούς και  «παγιδεύει»  διάφορα
μικρόβια  (ψευδομονάδα,  σταφυλόκοκκο,  αιμόφιλο  κ.α.),  με  αποτέλεσμα  την
φλεγμονή και  την  έξαρση αναπνευστικών λοιμώξεων,  καθώς και  την  εκτεταμένη
καταστροφή του πνευμονικού ιστού. Μετά από αλλεπάλληλες καταγγελίες ασθενών
με  «Κυστική  Ίνωση»  σας  ενημερώνουμε  για  την  τραγική  ανευθυνότητα  των
αρμόδιων  Αρχών,  όσον  αφορά  στην  παράδοση  φαρμάκων  στους  ασθενείς  με
Κυστική ίνωση, με αποτέλεσμα την διακεκομμένη αλλά και την μερική φαρμακευτική
αγωγή τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Πότε θα λυθεί εφάπαξ το πρόβλημα με το «orkambi»;

2.  Θα υπάρξει  λύση για τα παγκρεατικά ένζυμα των ασθενών που αναγκάζονται
καθημερινά στη φαρμακευτική λήψη των εν λόγω, ώστε να τραφούν σωστά;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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